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PROTOKOLL nr 6 vid möte med distriktsstyrelsen SPF Seniorerna i Kalmar län 

Tid: 2023-11-07.  Plats: Oskarshamns Folkhögskola 
 

Närvarande:     
 

Sven-Erik Karlsson    

Lars Hamrin   

Ingvar Persson    

Donald Ramström 

Eva-Lena Fungmark 

Else-Britt Kindman 

Tomas Fröler 

Karin Borgvall 

 Anders Bergzén 
 

Anmält förhinder:  

Birgit Åhlund 

Runa Liéden-Karlsson 
 

Adjungerad: 

Ann-Greth Jonsson 

Agne Hansson 
 

§1 Mötet öppnas 

Ordförande Sven-Erik Karlsson hälsade välkommen och öppnade mötet. 
 

§2 Val av protokolljusterare 

Till att justera protokollet utsågs Anders Bergzén. 
 

§3 Fastställande av dagordningen 

Föreliggande dagordning godkändes efter §7 d flyttats till §17. Karin Borgvall vill ta upp frågan 

gällande badvakter i badhus på Övriga frågor. 
 

§4. Protokoll från föregående styrelsemöte anmäldes och lades till handlingarna. 
 

§5 a) Ekonomisk rapport. Resultat- och balansräkning presenterades. Ekonomin är fortsatt god och 

ett överskott förväntas. Frågan om att placera mera pengar i fonder diskuterades och den ska tas upp 

på nästa DS i januari. Ev fördela insättningarna på ett antal månader. 9 586 medlemmar har betalat 

medlemsavgift. 

 



§6 Rapport från RKPR. Nästa möte inom RKPR hålls 15/11. Mycket nu handlar om ekonomi inom 

regionen. Ärendelistan den 15/11 kommer handla om aktuellt inom utveckling och infrastruktur, 

bredband och digitalt utanförskap. Från KLT kommer Mattias Ask att delta och informera. Vidare 

ska vi diskutera prioriteringar inför 2024. 

 

Vad vill vi prioritera? Aktuella frågor som framkom på KPR/RKPR-konferensen var bl a dåliga 

kommunikationer i glesbygden. Vilka möjligheter finns att samordna närtrafik, sjukresor och 

färdtjänst? Marknadsföra närtrafiken bättre – inte bara på nätet! Enklare biljetthantering. Andra 

frågor gäller Munhälsan och högkostnadsskydd, Hälsokontroller, Sjuksköterskor med 

äldrekompetens på hälsocentralerna samt Vårdgarantin.  

 

Vi har fått information 28/10 om nästa års budget samt 5-10-årsplanen. Patientavgiften höjs från   

200 kr till 250 kr. En skattehöjning skulle slå hårdare mot våra grupper. Regionens ekonomi vilar på 

en stabil grund men oerhört stora utmaningar väntar framöver med åldrande befolkning, befolknings-

ökningen låg och omfattande stora pensionskostnader. 
 

Kompetensförsörjningen är en annan stor utmaning som måste hanteras. En uppjustering av 

kostnaderna görs med 0,6 %, vilket är oerhört lite mot det kostnadsindex vi kommer möta framöver. 

Dessutom sjunkande BNP. Skattekraften kommer bli svag och det kommer nog bli svårt att få 

budgeten att hålla. Utgifterna ökar med 250 miljoner för regionen. Behåller skatten på 11,86 %. Tar 

mycket ur utjämningsfonden som i stort sett kommer tömmas under året. Regionen klarar 

budgetbalansen men soliditeten minskar.  
 

Enligt LH har det gjorts en satsning i budgeten för barn och ungdomar inom psykiatrin, men inget 

mot gruppen äldre. Tandvården lyfts inte alls i budgeten. Viktigt är att närsjukvården kommer 

fungera framöver. Vi blir fler och fler äldre som kommer behöva sjukhusvård men den har inte 

anpassats utan man får flytta ”runt” på olika avdelningar som gör att man blir förvirrad.  
 

K B informerade om att Arne Sjögren, Nordöland har startat en namninsamling när det gäller KLT. 

Har tankar kring en APP för norra och södra Öland, som ska presenteras för regionen. 
 

Inom Utvecklingsgruppen händer det mycket när de nu sammanförs med tjänstemän enligt S-E K. 

När det gäller KLT är det många viktiga åtgärder som behövs: Samordning, Busstider och 

Biljettförsäljning. Tandvården är en viktig fråga enligt AB. Tandvårdsförsäkring med 

högkostnadsskydd är under utredning, men privattandläkarna är emot detta och är starka i debatten. 
 

§7. 2024 års ordinarie distriktsstämma. Avstämning gjordes inför 2024 års ordinarie 

distriktsstämma som äger rum den 3/4. Kallelse och dagordning skickas ut senast 26/2. Motionsrätt 

kungöres 26/2 och motion ska ha inkommit senast 6/3. Handlingar ut senast 18/3. 
 

§8. Yttrande över besparingsförslag från Förbundsstyrelsen.  Presidiet hade tagit fram ett förslag 

som presenterades och godkändes. Yttrandet skickas till Förbundet 8/11. 
 

§9. Firande av 40-årsjubileum 2024. Beslut togs att distriktets 40-årsjubileum ska äga rum i 

Folkets Park i Oskarshamn onsdagen 25/9 2024. Gästerna kommer bjudas på kuvertavgiften. 
 

§10. Nytt hemtjänstindex. 5/12 delges nytt hemtjänstindex. 16/11 presenteras det från Förbundet 

via webbseminarium kl 10-12. 
 

§11. Medlemsstatistik. Medlemsstatistiken gicks igenom. Vissa föreningar ökar sitt medlemsantal 

medan några andra minskar. Det är intressant att se antal nya medlemmar och antal medlemmar som 

slutat förutom de som avlidit. 



§12. Interaktiv teater. Avstämning ska göra med SV om ev samarbete. Teatern beräknas 

genomföras 2025. 
 

§13. Appen. Aktiva användare och händelser redovisades utifrån statistik vi fått från APP-bolaget. 

Avstämning ska göras med föreningarna om de behöver hjälp med sina hemsidor. 
 

§14. Utvärdering höstkonferensen. I det stora hela ska vi vara nöjda med höstkonferensen. Tyvärr 

fungerade inte ljudet så bra vid webb-presentationen av Vad händer med våra pensioner 2024. 
 

§15. Utvärdering info ”Tryggare ekonomi på äldre dar”. Mycket bra när det gäller framförandet 

och innehållet.  
 

§16. Våra föreningars startdatum. Förteckning har tagits fram över när våra föreningar startade. Vi 

kommer uppvakta de föreningar som har jubileum oavsett om vi är där eller ej. 
 

§17. Tankar inför 2024. Med anledning av de förändringar som kommer ske på central nivå så 

kommer flera saker drabba föreningar och distrikt. Inte bara ekonomiskt utan även arbetsmässigt. 

Därför kommer vi behöva en större förankringsprocess med föreningarna. Ett förslag är ett system 

med ordförandekonferenser - en på våren och en på hösten. Samverkan kommer bli mera påtaglig 

och vi behöver möta detta.  
 

En KPR-konferens där man berör varandras frågor. En rekryteringskonferens är också viktig. 

Dessutom konferens för Nyvalda och en höstkonferens där vi fördjupar oss i något aktuellt ämne. 

En konferens där representanter för bl a tävlingar, friskvård och trafik deltar. När det gäller 

rekrytering skulle man kunna ha en konferens i Västervik och en i Färjestaden. Dessutom skulle 

något liknande kunna genomföras när det gäller läkemedel och sjukvård med intressant föreläsare. 
 

Målet är att vi ska bli bättre och öka förankringsprocessen mellan föreningarna och distriktet.    

Sven-Erik Karlsson tar fram förslag till verksamhetsplan utifrån ovanstående diskussion. 
 

§18. Rapport från föreningarna. Det pågår många olika aktiviteter ute i föreningarna. Bl a 

Storbandskväll, afternoon tea, dans, kroppkakelunch, boule, canasta, bilorientering, hjärt- och 

lungräddning, stickgrupper, vinylkvällar, resor och medlemsmöten med olika föreläsare. 

Else-Britt Kindman och Birgitta Karlsson, Vimmerby kommer avgå som ordförande och vice 

ordförande vid nästa styrelsemöte. E-B K kvarstår som sekreterare.  
 

§19. Övriga rapporter. Linköpings stift har fått en ny biskop och önskar träffa distriktsordförande i 

Kalmar, Jönköping och Östergötlands län. 
 

§20 Övriga frågor. Karin Borgvall framförde att det saknas badvakt i Borgholms badhus. Kommer 

ta upp frågan i KPR. 
 

§21 Mötet avslutas. Sven-Erik Karlsson tackade deltagarna för visat intresse och avslutade mötet. 

 

Ann-Greth Jonsson  Sven-Erik Karlsson 

Sekreterare   Ordförande 

 

 

 

   Anders Bergzén 

   Justerare 


